
 
 

 

 ،(8-6الصفوف ) - أولياء الأمور الأعزاءو الأحبّاء  طلبتنا

 تحية واحترامًا،

والمُجتمع الإنسانيّ عن طريق رفد المجتمع بجيلٍ واعٍ خلّاقٍ منتمٍ لوطنه  لخدمة الوطن سعيًا منّا    
ننتهز  ،المحبة والسّلام والعيش المشترك، ومرتبطٍ بإرثه الحضاري ومؤمنٍ بقيم 

 الثلاثاءالعربية، وعليه سنحتفل  اعتزازنا بهويتناللتعبير عن فخرنا و  العربي الطفل يوم فرصة
 مع الطلبة خلال ساعات الدوام الرسمي. 3/10/2023

ا الأردن الحبيب أو لأي دولة عربية نشجع أبناءنا الطلبة على ارتداء الزي الوطني الشعبي لوطنن     
  شقيقة في هذه المناسبة الخاصّة.

حيث ستُباع مجموعة من المأكولات الشعبية بالإضافة إلى المأكولات التي تُباع عادة في        
 المقصف المدرسي وذلك خلال استراحة الطلبة )الفرصة(.

 العربيّ وأهله بألف خير وسلام. كل عام ووطننا

  

Dear Students and Parents – Grades (6-8),    

Greetings & respect, 

Keeping with our mission of contributing to the greater good of the local and 

global community by enriching society with informed, patriotic generations 

who believe in the values of love, peace and coexistence and who are deeply 

rooted in their heritage, we are celebrating Arab Child’s Day with our dear 

students on Tuesday, October 3, 2023, during school hours. 

We encourage our dear students to wear Jordanian or Arab traditional outfits 

on this special occasion. 

On this day, traditional food will be sold, and the canteen will be open as 

usual. 

Wishing the Arab World peace and safety, 

  


